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اعزام دو بانوی جودوکار ناشنوا به مسابقات قهرمانی 
جهان فرانسه

مربی تیم ملی جودو بانوان ناشنوا از اعزام دو بانوی جودوکار به مسابقات قهرمانی 
جهان فرانسه برای اولین بار خبر داد.

نرگس موسوی ، اظهار کرد: مسابقات جودو قهرمانی جهان ناشنوایان از پنجم تا هشتم آبان 
در فرانسه برگزار می شود که دو نفر از بانوان جودوکار ناشنوا برای اولین بار عازم این رقابت ها 
خواهند شد. وی گفت: برای آماده سازی بانوان جودوکار جهت شرکت در مسابقات قهرمانی 
جهان از بهمن س��ال گذش��ته درخواس��ت برگزاری اردو داده بودیم که به دلیل شرایط کرونا 
اردوها برگزار نش��د و مجبور ش��دیم از طریق فضای مجازی تنها تمرینات آمادگی جسمانی 
ورزشکاران را پیگیری کنیم. وی افزود: از تیرماه امسال اولین اردوی بانوان جودوکار با حضور 
۵ ورزش��کار آغاز شد که برای آماده سازی آنها ۶ مرحله اردو تا زمان اعزام به مسابقات پیش 
بینی ش��ده بود که در حال حاضر ۴ مرحله برگزار ش��ده و پنجمین اردو از ۹ مهر آغاز خواهد 
ش��د. موسوی خاطرنشان کرد: مس��ابقات قهرمانی جهان فرانسه اولین تورنمنت رسمی برون 
مرزی بانوان جودوکار برای ارزیابی آنها جهت ش��رکت در المپیک ناشنوایان است، امیدواریم 
که بتوانیم بهترین نتیجه را در فرانس��ه کس��ب کنیم تا شانس حضور در المپیک را از دست 
ندهیم. مربی تیم ملی جودو بانوان ناش��نوا از صغرا ربیع��ی فرد در وزن منهای ۵۷ کیلوگرم، 
فهیمه عبدی مثبت ۷۸ کیلوگرم، س��ارا گرمی منهای ۶۳ کیلوگرم، س��حر حسینی و سمیرا 
مختاری منهای ۷۰ کیلوگرم به عنوان نفرات حاضر در اردوی آمادگی نام برد و گفت: در پایان 
اردوی ششم دو نفر از بانوان جودوکار که از نظر آمادگی بدنی و تکنیکی و تاکتیکی در سطح 
بالایی باش��ند، به فرانس��ه اعزام خواهند شد. وی در پایان پیرامون این پرسش که آیا تنها در 
بخش انفرادی بانوان در قهرمانی جهان شرکت خواهند کرد یا خیر؟ افزود: علاوه بر انفرادی، 

بانوان در بخش تیمی نیز شرکت خواهند کرد.

فرناندز: 

هنوز تیم  ملی هندبال بزرگسالان بسته نشده است
سرمربی تیم ملی هندبال بزرگسالان ایران گفت: فرصتی برای بازیکنان تیم ملی امید 

فراهم شده تا با نشان دادن پتانسیل و توانایی خود در تیم ملی الف حاضر شوند.
مانوئل مونتایا فرناندز س��رمربی اس��پانیایی تیم ملی هندبال مردان ایران روز )سه شنبه( از 
اردوی تیم ملی هندبال امید دیدار کرد و خطاب به بازیکنان اظهار کرد: در حال حاضر ۴۰ تا 
۴۵ بازیکن در اردوهای تیم ملی »الف« و »ب« حضور دارند که تمام این بازیکنان در س��طح 
بالای هرم هندبال ایران قرار دارند.  فرناندز افزود: فرصتی برای بازیکنان تیم ملی »ب« فراهم 
شده که با نشان دادن پتانسیل و توانایی خود در تیم »الف« حضور داشته باشند. چون هنوز 
تیم »الف« بسته نشده و درهای تیم به روی همه بازیکنان باز است.  سرمربی تیم ملی هندبال 
بزرگسالان ایران ادامه داد: بازیکنان باید زیرنظر مربیان خود کار خود را به نحوی ادامه بدهند 
که همیش��ه در اوج آمادگی باش��ند و بتوانند خود را به مربیان ثابت کنند.  حمیدرضا عزتی، 
دبیر فدراس��یون هندبال نیز در این دیدار گفت: تیم ملی هندبال بزرگس��الان »الف« و »ب« 
مکمل یکدیگرند و هر کسی پتانسیل لازم را داشته باشد و در تمرینات خوب ظاهر شود، به 
تیم ملی »الف« دعوت می شود و برعکس این موضوع نیز صادق است.  وی با بیان اینکه لباس 
مقدس تیم ملی هندبال باید برای تک تک بازیکنان بس��یار مهم باش��د، بیان کرد: تیم ملی 
»ب« پشتوانه تیم ملی »الف« است و نگاه فدراسیون به هر دو تیم ملی یکسان است. تیم ملی 
»الف« و »ب« چهارش��نبه و جمعه دو بازی تداکاتی برگزار می کنند و قطعا اگر بازیکنان در 

بازی فردا و جمعه توانایی خود را نشان دهند، از دید مانوئل مونتایا فرناندز دور نمی ماند.

به منظور شرکت در مسابقات جهانی گرجستان؛

وزنه برداران معلول به اردوی آمادگی دعوت شدند
نخس�تین مرحله اردوی آمادگی وزنه برداران معلول برای ش�رکت در مس�ابقات 
جهانی گرجس�تان ب�ا حضور ۱۹ ورزش�کار از نهم مه�ر در فدراس�یون جانبازان و 

معلولان برگزار می شود.
نخس��تین مرحله اردوی آمادگی تیم ملی وزنه برداری معلولان برای ش��رکت در مس��ابقات 
جهانی گرجستان  از نهم مهر در سالن وزنه برداری فدراسیون جانبازان و معلولان آغاز می شود 
و تا نوزدهم مهر ادامه خواهد داش��ت. روح اله رستمی، سیدحامد صلحی پور، نادر مرادی، امیر 
جعفری، مهدی صیادی، س��ید یوسف یوسفی، س��امان رضی، محسن بختیار، علیرضا ایزدی، 
صمد عباس��ی، علی سیفی، امیرسجاد یوسفی زاده، احمد دوس��تدار، کامران رضی، علی اکبر 
غریب شی، احمد امین زاده، احسان صوری، سعید اسکندرزاده و محمد رجبی ۱۹ وزنه برداری 
هستند که به اردوی آمادگی دعوت شدند. مسابقات پاراوزنه برداری قهرمانی جهان گرجستان 

اولین گام برای کسب سهمیه ورودی بازی های پارالمپیک پاریس است.

دوچرخه حاشیه ساز المپیک به فدراسیون تحویل 
داده شد

رکابزن المپیکی ایران دوچرخه ای که با آن در المپیک توکیو رکاب زده بوده را به 
فدراسیون تحویل داد.

پس از برگزاری جلس��ات و توافقاتی که میان فدراس��یون دوچرخه سواری و اداره ورزش و 
جوانان استان آذربایجان شرقی صورت گرفت، سعید صفرزاده رکابزن المپیکی ایران دوچرخه 

خود را روز )سه شنبه( تحویل اداره ورزش و جوانان استان خود داد.
برهمین اس��اس هفته آینده طی نشس��تی با حضور سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری، 
نماینده اداره ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی و علیرضا خسروی مدیرکل امور مشترک 

فدراسیون های ورزشی برگزار و تصمیم نهایی در این خصوص اتخاذ می شود.
پیش از این جلس��ه کمیته انضباطی برگزار ش��ده بود و تا چهارش��نبه هفته جاری به این 

رکابزن فرصت داده شد که دوچرخه  را تحویل دهد.

از صعود ۶۳ پله ای نوید شمس تا سقوط یک پله ای 
نوشاد عالمیان در رنکینگ جهانی

پینگ پنگ باز نوجوان ایران در رنکینگ جدید فدراسیون جهانی با ۶۳ پله صعود 
در رده شانزدهم زیر ۱۹ سال جهان قرار گرفت.

فدراس��یون جهانی تنیس روی میز آخرین رنکینگ بازیکنان را درماه س��پتامبر اعلام کرد 
و براس��اس این رنکینگ نوید ش��مس پینگ پنگ باز نوجوان ایران در رده سنی زیر ۱۹ سال 
توانست با ۶۳ پله صعود، در رده شانزدهم جهان قرار بگیرد. او به تازگی در تور جهانی جوانان 

پرتغال نایب قهرمان شد.
در رنکینگ بزرگسالان، نوشادعالمیان  یک پله سقوط داشت اما هدایی با دو پله صعود در 

رده ۱۶۴ جهان قرار گرفت.
در رنکینگ بانوان نیز ندا شهسواری با ۹ پله صعود به رده ۲۱۳ جهان آمد

*رنکینگ بخش مردان به شرح زیر است:
رنکینگ بزرگسالان

۷۴-نوشاد عالمیان )۷۳(
۱۲۵- نیما عالمیان)بدون تغییر جایگاه(

۱۶۴-امیر حسین هدایی )۱۶۶(
۲۰۱-امین احمدیان )بدون تغییر جایگاه(

۱۵۸۰-محمد علی رویین تن )وارد رنکینگ جهانی شد(.
*رده سنی زیر ۱۹ سال:

۱۶- نوید شمس )۷۹(
۸۷-سید محمد موسوی )۹۲(
۱۱۷-میلاد عابدینیان )۱۱۸(

۲۲۶- آریا آمیری
*رده سنی زیر ۱۷ سال:

۷-نوید شمس
*رنکینگ دختران به شرح زیر است:

بزرگسالان
۲۱۳-ندا شهسواری )۲۲۲(

۳۳۲-مهشید اشتری )۳۳۳(
۵۴۱-شیما صفایی)۵۴۵(

۱۱۰۷-ملیکا کرمی
۱۱۳۹-مریم فرعی

آیی�ن گرامیداش�ت هفته دف�اع مقدس ویژه 
خانواده ورزش روس�تایی و عش�ایری با حضور 
عبدالحمی�د احمدی معاون فرهنگی و توس�عه 
ورزش همگانی وزارت ورزش و جوانان در سالن 
اجتماعات ش�هید س�لیمانی مجموعه فرهنگی 

حضرت ولیعصر )عج( برگزار شد.
آیین گرامیداش��ت هفته دفاع مقدس ویژه خانواده 
ورزش روستایی و عشایری امروز )دوشنبه( با حضور 
عبدالحمید احمدی معاون فرهنگی و توس��عه ورزش 
همگانی، افشین ملایی رییس فدراسیون ورزش های 
همگانی، س��ردار قاسم قاسمی مش��اور وزیر ورزش و 
جوانان در ام��ور ایثارگران، نصرالله پریچهره مدیرکل 
ورزش و جوان��ان اس��تان ته��ران، س��ردار یزدان��ی، 
مهدی میرجلیلی رییس س��ازمان بسیج ورزشکاران، 
محمدتقی امیری خراسانی رییس فدراسیون ورزش 
روستایی و بازیهای بومی و محلی و جمعی از روسای 
هیات های فدراسیون ورزش روستایی و عشایری در 
سالن اجتماعات شهید س��لیمانی مجموعه فرهنگی 

حضرت ولیعصر )عج( برگزار شد.
در ابتدای این مراس��م امیری خراسانی گفت: زمان 
جنگ، انتخابات، دفاع از نظام و.... جامعه روستایی و 
عش��ایری همیشه در خط مقدم قرار دارند، اما زمانی 
که این اقش��ار از جامعه باید دیده شوند، کمتر مورد 

توجه قرار می گیرند.
وی افزود: امی��دوارم در دولت مردمی و با حمایت 
های خوب س��جادی وزی��ر ورزش و جوانان ش��اهد 
پیش��رفت های خوبی در ورزش جامعه روس��تایی و 

عش��ایری در آینده باش��یم. البته اتفاق��ات خوبی در 
این حوزه تا به امروز رقم خورده، اما توقعه ما بیش��تر 

است.
در ادامه این مراسم همچنین عبدالحمید احمدی با 
بیان این که باید بتوانیم مروج فرهنگ شهادت، ایثار 
و منش ش��هدا باشیم، اظهار کرد: با زنده نگه داشتن 
نام و یاد شهدا باید مسیرمان را پیدا کنیم و در مسیر 

درستی گام برداریم.
وی ضمن تش��کر از فدراس��یون ورزش روستایی و 
عش��ایری و بازیهای بومی و محلی برای برگزاری این 
مراس��م، افزود: نام، یاد ش��هدا و تصویر آن ها بس��یار 
ارزش��مند اس��ت، از فدراس��یون ورزش روس��تایی و 
عشایری برای برگزاری چنین مراسمی در هفته دفاع 

مقدس باید تقدیر و تشکر کرد. 

وی تصری��ح کرد: ورزش��کارانی که افتخار کس��ب 
می کنن��د و پرچم کش��ور را در میادی��ن بین المللی 
به اهتزاز در می آورند بدون ش��ک به برکت یاد و نام 
شهدای گرانقدر اس��ت که حاصل این اقدامات را در 

نیت خالصانه قهرمانان و ورزشکاران خود می بینیم.
احمدی تصریح کرد: ورزش روس��تایی و عش��ایری 
یکی از صحنه های مهم تلاش و مجاهدت در عرصه 

ورزش است.
وی گفت: کارهای خوبی در توسعه ورزش روستایی 
و بازیهای بومی و محلی انجام شده که هنوز جای کار 
بیشتری دارد و عقب ماندگی هایی در این حوزه وجود 
دارد که با حرکت پرشتاب باید بتوانیم این مسیر را با 

سرعت بیشتری طی کنیم.
احمدی ادامه داد: در حوزه بازی های بومی و محلی 
باید ت��لاش مضاعفی صورت بگیرد ت��ا از این طریق 
بتوانیم در جهت توس��عه ورزش روس��تایی گام های 

بهتری برداریم.
وی در پایان افزود: یکی از ظرفیت ها جهت مقابله با 
تهاجم فرهنگی میراث ارزشمند ورزش های سنتی و 
بازیهای بومی و محلی است که باید در جهت تقویت، 
احیا و معرفی آن به نسل های جدید بیشتر از گذشته 
تلاش کنیم. ضمن این که در جهت ثبت ملی و بین 
المللی آن نیز باید کوشا باشیم تا از این طریق انگیزه 
و نش��اط لازم را در بین جامعه روس��تایی و عشایری 

فراهم کنیم.
در پایان این مراس��م از خانواده شهدای فدراسیون 

ورزش روستایی و عشایری تجلیل به عمل آمد.

سرمربی پرسپولیس می گوید تداخل اردوی تیم ملی با تمرینات 
آماده سازی این تیم، کار را برای سرخ ها سخت کرده است.

یحیی گل حمدی سرمربی پرسپولیس در حاشیه تمرین امروز این تیم 
اظهار کرد: وضعیت تمرینی بازیکنان در شرایط خوبی است و روز به روز 
پیش��رفت می کنند. انگیزه بالایی دارند و شرایط بدنی خوبی دارند. فقط 
احتیاج به بازی تدارکاتی بیش��تر داریم و با توجه به ش��روع نشدن لیگ 
برتر، مشکل ما ش��روع نشدن لیگ است. هم استقلال تاجیکستان و هم 
تیم فوتبال الهلال از دل مسابقات می آیند. ما یک دیدار دوستانه با پیکان 
داشتیم و روز جمعه هم با شهرداری آستارا و ۱۶ مهر نیز با سپاهان بازی 
داری��م. برنامه ریزی ما به گونه ای بود که با آمادگی کامل به مصاف الهلال 
بروی��م. وی ادامه داد: متاس��فانه تداخل زمان تمری��ن ما تیم ملی وجود 
دارد و کار را س��خت می کند زیرا ۴ روز بعد از بازی با کره جنوبی، ما باید 
به مصاف الهلال بروی��م. بازیکن هم احتیاج به ریکاوری و هم احتیاج به 
تمری��ن تاکتیکی دارد تا هماهنگی بیش��تری به وجود بیاید. باید س��عی 
کنیم مش��کلات را به حداقل برس��انیم. او درباره مصدومان تیمش گفت: 
علی ش��جاعی، به طور قطعی نمی رسد و کامیابی نیا و مهدی مهدی خانی 

هم بعید می دانم به دیدار با الهلال برسند.
گل محمدی درباره بازی با س��پاهان گفت: جور کردن بازی دوس��تانه 
راحت نیست و باید شرایط تیم های دیگر را بسنجیم و همه این ها باعث 
می ش��ود که بتوانیم یک بازی دوس��تانه را تدارک ببینیم. ملی پوشان ما 
نیس��تند اما فکر کنم بازی خوبی از آب در بیاید. جا دارد از آن ها تش��کر 

کنیم که با ما همکاری کردند تا این بازی را انجام دهند زیرا محک خوبی 
برای ما می ش��ود چرا که با توجه به معذوریت هایی که بود، س��پاهانی ها 
می توانس��تند این مس��اله را قبول نکنند اما من از محرم نویدکیا تش��کر 
می کنم. سرمربی پرسولیس درباره حمایت های صورت گرفته از این تیم 
در آستانه لیگ قهرمانان آسیا گفت: متاسفانه این مشکلات وجود دارد و 
سعی می کنیم کار خود را کنیم و اولویت ما تیم پرسپولیس باشد. ما کار 
کردیم و سعی کردیم تمرکزمان روی کارهای خودمان باشد اما مشکلات 
مالی و مدیریتی، نبودن کارگزار، بس��ته بودن پنجره ها و مشکلات دیگر 
وج��ود دارد و صدری هم تنها اس��ت و باید صب��ر کنیم و به آن ها کمک 
کنیم. او قول داده تا فردا بخش��ی از مطالبات بازیکنان پرداخت ش��ود تا 
بازیکنان با انگیزه کافی وارد مس��ابقات شود. امیدوارم تصمیماتی که در 

آینده برای باش��گاه گرفته می ش��ود، بتواند به پرس��پولیس کمک کند و 
مشکلات را حل کند زیرا این مشکلات حل شدنی است و افراد اصلح باید 

داخل باشگاه وارد شوند.
وی ادامه داد: در حیطه من نیس��ت ک��ه بخواهم درباره هیات مدیره و 
این که چه کس��انی می خواهند انتخاب ش��وند صحبت کنم. اجازه دهید 
تمرکز من روی تیم و بازیکنان باش��د. متولیان باشگاه و مسوولان امر از 
شرایط باشگاه خبر دارند و با انتخاب خوب خود می توانند به پرسپولیس 
کمک کنند. ما س��رمان به کار خودمان اس��ت و اگر بخواهیم در مسائل 

دیگر دخالت کنیم، از هدف اصلی خود دور می شویم.
س��رمربی پرس��پولیس درباره لغو دیدار س��وپرجام نیز گفت: این بازی 
اگر برگزار می ش��د می توانس��ت به م��ا کمک کند اما به ه��ر حال زمان 
برگزاری اش خوب نبود و برای تیم ملی و ما مناسب نبود. اگر هم برگزار 
می ش��د، بازیکنان را برای این بازی آماده می کردیم. زیاد درس��ت نیست 

راجع به آن حرف بزنیم و باید برای آمادگی بیش تر کار کنیم.
او درباره حضور دستیارانش در تیم ملی بیان کرد: همیشه اولویت همه 
باش��گاه ها بحث تیم ملی بوده و در بدترین شرایط هم به تیم های پایه و 
تیم ملی کمک کردیم و این وظیفه ماس��ت. باعث افتخار ماس��ت که هم 
مربی و هم بازیکنان ما در تیم ملی حضور دارند اما تعامل فدراس��یون و 
باشگاه می تواند به هر دو طرف کمک کند و ما دنبال این تعامل هستیم. 
امیدوارم همان طور که ما برای تیم ملی زحمت کش��یدیم و می کش��یم، 

تعامل وجود داشته باشد و بیش تر به هم کمک کنیم.

گل محمدی: برنامه تیم ملی کار ما را سخت تر کرده است

زمان شروع اردوی تیم ملی فوتبال ایران برای برگزاری دو دیدار 
با امارات و کره جنوبی در انتخابی جام جهانی مشخص شد.

تی��م مل��ی فوتبال ایران از چن��د روز دیگر در چارچ��وب انتخابی جام 
جهانی ۲۰۲۲ قطر باید با رقیبانش بازی کند و به ترتیب در پانزدهم مهر 
در دوبی میهمان امارات اس��ت و روز بیس��تم ماه جاری از تیم ملی کره 

جنوبی در ورزشگاه آزادی پذیرایی خواهد کرد.
طبق اعلام مدیر رسانه ای تیم ملی فوتبال ایران، اردوی تیم ملی برای 
ب��ازی با امارات، از ابت��دا در دوبی امارات برگزار می ش��ود. رضایی گفت: 
اردوی تی��م ملی از دهم مه��ر در مرکز ملی فوتبال )کمپ تیم های ملی( 
شروع می ش��ود و بازیکنان داخلی طبق پروتکل های بهداشتی و با انجام 
تست PCR به تیم ملی ملحق می شوند و این تیم سپس ساعت ۱۴ روز 
یک شنبه ۱۱ مهر با پرواز اختصاصی زاگرس عازم دوبی می شود. ۱۲ مهر 
لژیونرها از سایر کشورها  به تیم ملی در امارات ملحق می شوند و ترکیب 

تیم کامل می شود.
وی همچنی��ن درب��اره برنامه تیم مل��ی برای دیدار با ک��ره جنوبی در 
تهران نیز گفت: ان ش��اءالله بازی شایسته ای در برابر امارات انجام دهیم و 
بلافاصله صبح روز بعد از بازی به تهران بر می گردیم تا برای بازی مقابل 
کره جنوبی که ۲۰ مهر در ورزش��گاه آزادی برگزار می شود آماده شویم. 
آنچه مسلم است، کسب نتایج مناسب در این دو مسابقه بخش عمده ای 
از سرنوشت صعود تیم ملی به جام جهانی را روشن می کند و اگر بتوانیم 
امتی��از قابل قبولی از این دو بازی به دس��ت بیاوری��م، قدم بزرگی در راه 

صعود به جام جهانی برداشته ایم.
تیم ملی ایران تا پیش از این در ش��هریور ۱۴۰۰ دو دیدار با س��وریه و 
عراق برگزار کرد که حاصل آن دو پیروزی و کسب ۶ امتیاز برای شاگردان 
اس��کوچیچ بود که منجر به صدرنش��ینی تیم ملی تا پایان هفته دوم این 

رقابت ها در گروه A انتخابی جام جهانی در قاره آسیا شده است.

زمان اردوی تیم ملی مشخص شد

 احمدی: جامعه روستایی و عشایری یکی از صحنه های تلاش
و مجاهدت در عرصه ورزش است

سخندان:

 فکر نمی کنم VAR به نیم فصل دوم هم برسد
دبیر: 

به کادر فنی کشتی آزاد اعتقاد دارم

پیشکس�وت داوری از اقدام�ات اخیر فدراس�یون 
فوتبال و کمیته داوران برای توس�عه داوری تمجید 

کرد.
رضا س��خندان، پیشکسوت و مدرس داوری در خصوص 
نصف ش��دن تعداد داوران برای لیگ بیس��ت و یکم اظهار 
ک��رد: این اتف��اق از یک جایی باید آغاز می ش��د و اعضای 
جدید فدراس��یون و کمیته داوران با ش��جاعت این کار را 
انج��ام دادن��د. ۱۸۰ داور برای لیگی ک��ه هفته ای ۸ بازی 
دارد فاجعه بود و تقریبا باعث ش��ده بود که داوران خوب و باتجربه ما هم داوری یادش��ان روند و 
از آمادگی دور ش��وند. وی ادامه داد: ش��اید این اتفاق از طریق استان ها فشار را روی فدراسیون و 
کمیته داوران زیاد کند اما این اتفاق به س��ود داوری اس��ت و ثمره آن را در لیگ جدید خواهیم 
دید. داوران هم مثل بازیکن ها هس��تند و اگر تعداد آن ها زیاد باش��د و بازی به آن ها کم برسد، از 
حالت ایده آل خارج می شوند. همچنین کم بودن تعداد داوران هم رقابت را برای بهتر بودن بیشتر 
می کند و هم سبب می شود داورانی که آمار خوبی نداشته اند، به لیگ هالی پایین تر بروند. امیدوارم 

داوران شایسته در لیگ برتر بمانند و بهتر از قبل شوند زیرا این به نفع لیگ برتر است.
سخندان در خصوص افزایش ۴ برابری حقوق داوران گفت: ۷ سال بود که داوران افزایش حقوق 
نداشتند و این کار هم سبب می شود انگیزه آن ها بالاتر رود و قدم مثبتی در راستای توسعه داوری 
اس��ت. بسیاری از داورانی که در این سال ها خوب س��وت نمی زنند، از بی انگیزگی رنج می بردند و 
دغدغه مالی داش��تند و حالا این افزایش حقوق که البته باز هم رقم بالایی محس��وب نمی ش��ود، 
می تواند روی آن ها تاثیرگذار باشد. هر چه توجه و امکانات برای داوری بیشتر باشد، نتیجه بهتری 

خواهیم گرفت.
این داور باسابقه و بین المللی فوتبال ایران در خصوص لیگ برتری شدن VAR هم تاکید کرد: 
برای اس��تفاده از این سیس��تم در جام جهانی ۲۰۱۸، از ۲ س��ال قبل از مس��ابقات، فیفا شروع به 
آموزش داوران کرد و با توجه به این که ما داوری نداریم که لیس��انس مربوط به VAR را داش��ته 
باش��د، پروس��ه حضور کمک داور ویدیویی در لیگ برتر زمان بر خواهد بود. همچنین هنوز مشکل 
زیرساختی داریم و این زیرساخت ها طبق قوانین فیفا باید حل شوند تا بتوانیم از VAR در لیگ 
برتر استفاده کنیم. حقیقتا دوست دارم که از نیم فصل دوم شاهد این ماجرا باشیم اما فکر می کنم 

با توجه به شرایط موجود این اتفاق، شدنی نباشد.

اعضای تیم ملی کش�تی آزاد پی�ش از حضور در رقابت 
های جهانی نروژ با علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی 

دیدار کردند.
علیرض��ا دبیر در این دیدار که با حضور کش��تی گیران و کادر 
فنی برگزار شد، خطاب به کشتی گیران گفت: از شما می خواهم 
که به تهمت ها و س��یاه نمایی هایی که در فضای مجازی است 

توجه نکنید و بدانید که قطار در حرکت را سنگ می زنند.
وی تصریح کرد: شما نماینده جمهوری اسلامی در دنیا هستید 
و باید آبروی کشور را حفظ کنید، تا روزی که من هستم از جان 

برای شما مایه می گذارم و تمامی امکانات را برایتان مهیا کرده و از شما حمایت می کنم، اما مسائل اخلاقی 
برایم بسیار مهم است.

دبیر ادامه داد: در سفرها خودمحور عمل نکنید و همه جا با هم باشید، اینکه همه بدانند شما در عمل یک 
تیم و پشتیبان یکدیگر هستید، خیلی کمک کننده است.

رئیس فدراس��یون کش��تی خطاب به کش��تی گیران گفت: حضور در رقابت های جهانی نروژ شاید آخرین 
فرصت شما باشد، معلوم نیست که فرصت حضور در رقابت های جهانی دیگر به دلایل مختلف از جمله ضرب 
خوردگی یا باخت را داش��ته باش��ید، پس فرصت را مغتنم بش��مارید و از این فرصت به نحو احس��ن استفاده 

کنید.
دبیر خطاب به کشتی گیران جوان گفت: چرخه انتخابی این فرصت را به شما داد که در عین جوانی بتوانید 

شایستگی های خود را به اثبات برسانید و قدر این موقعیت را که به عضویت تیم ملی رسیده اید، بدانید.
وی افزود: چش��م انداز و نگاه فدراس��یون به آینده و س��رمایه گذاری بر روی جوانان اس��ت و ان شاء الله به 

هدفگذاری که کرده ایم، خواهیم رسید.
وی تصریح کرد: وظیفه فدراسیون پیشتیبانی و حمایت از شما است. علیرغم هزینه های بسیار زیاد، سعی 
کردیم که چیزی برایتان کم نگذاریم. کادر فنی و مربیان بسیار خوبی دارید و من به شخصه به این کادر فنی 

اعتقاد دارم و امیدوارم که شما نیز نهایت استفاده را از مربیان خود ببرید.
دبیر خاطرنش��ان کرد: کش��تی گیران از گذش��ته تاکنون همیش��ه پرچم ورزش ایران را بالا نگاه داشته و 
افتخارآفرین بوده اند. هم اکنون این پرچم به دست شما رسیده است، حواستان باشد که باید این پرچم را بالا 

نگه دارید چراکه شما نمایندگان تمامی کشتی گیران و ایران اسلامی هستید.
وی در پای��ان گف��ت: برایتان آرزوی موفقیت می کنم، اما علاوه بر همت و پش��تکاری که به کار می بندید، 

حتما توکل و توسل هم داشته باشید که برای موفقیتان خدا کمک خواهد کرد.


